
Z Á P I S 
ze 18. zasedání obecního zastupitelstva Prostřední Bečva 

konaného dne 22. června 2017, od 16.00 hodin 
 
ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA  
 
   Sedmnácté zasedání zastupitelstva obce Prostřední Bečva bylo zahájeno v 16.00 hodin 
starostou obce Ing. Radimem Gálikem. (dále starosta).  
   Starosta konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se zákonem. Pozvánky byly 
zastupitelům doručeny nejméně týden před zasedáním. Současně byla pozvánka zveřejněna na 
úřední desce obecního úřadu Prostřední Bečva v souladu se zákonem na dobu nejméně 7 dní, 
a to od 16. 3. 2016 do 23. 3. 2017 a zveřejněna na elektronické desce. 
   Starosta z prezentační listiny (příloha 1) přítomných členů zastupitelstva konstatoval, že 
přítomno je 9 členů zastupitelstva (z celkového počtu 11 všech členů zastupitelstva), takže 
zastupitelstvo je usnášení schopné. 
Omluven: Bc. Křenek Petr, Cabáková Ivana 
Na zasedání zastupitelstva nebyl žádný host. 
    
URČENÍ OVĚŘOVATEL Ů A ZAPISOVATELE  
 
   Starosta navrhl určit ověřovateli zápisu Barabáš Vlastimil a Mikulenková Jaroslava, členy 
návrhové komise Ing. Žitník Radek a Martin Stodůlka a zapisovatelku paní Radomilu 
Kantorovou, pracovnici obecního úřadu. Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se 
přítomným. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva určuje ověřovateli zápisu Barabáš Vlastimil a 
Mikulenková Jaroslava, členy návrhové komise Ing. Žitník Radek a Martin Stodůlka a 
zapisovatelku paní Radomilu Kantorovou  
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 1 bylo schváleno  
 
SCHVÁLENÍ PROGRAMU  
 
Starosta seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 
zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Před hlasováním dal 
starosta možnost vyjádřit se přítomným. K návrhu programu nebyly vzneseny návrhy na 
doplnění.  
Starosta dal hlasovat o návrhu programu. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje následující program 16. zasedání: 

1. Kontrola plnění usnesení z předešlého zasedání zastupitelstva 
2. Plnění příjmů a výdajů 01-05/2017 
3. Závěrečný účet obce 
4. Účetní závěrka Základní a mateřské školy 
5. Účetní závěrka Kanalizace Bečva s.r.o. 
6. Investiční akce 
7. Různé  
8. Diskuse 

 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 



Usnesení č. 2 bylo schváleno 
 
BOD I. PLNĚNÍ USNESENÍ Z MINULÉHO ZASEDÁNÍ  
 
Informoval starosta: 

- křižovatka u SDH střed – řešit. Jednání projektant a ŘSD. Návrh, u kterého nebyla 
policie. S tím se řešil také chodník směr Hutisko. Problém – parametry silnice. Od 
Dolní Bečvy se šířka zvětšuje (11,5m). Nechává se zaměřit. Pokud bude ŘSD trvat na 
šířce, budeme vytlačeni z krajnice pod cestu. Musely by se udělat zídky + propustky, 
vše se prodraží. Řešení – požádat o změnu parametrů – nikdo se s tím ještě nesetkal. 
Mikulenková: starší lidi říkají, že když se cesta budovala, chodník byl plánovaný. 
Odpověď: je tam obrubník, počítalo se, kde je obrubník, bude chodník. Teď už to ale 
nikdo nepovolí. Také chodník ke kostelu bychom už dnes nepostavili. Nelze to úplně u 
cesty. Bude se zjišťovat. 
Druhý návrh: jít pod cestou, ale vše jsou soukromé pozemky. Několikanásobně 
levnější. Chodník stojí 2000,-/m, je to 1 km, tzn. 2 mil. Kč. Pokud by byl při silnici, 
tak by stál 6-8 mil. Kč, zídka to prodraží. Všichni majitelé by s tím museli souhlasit.  
Mikulenková:  slouží to všem, pro bezpečnost, měli by s tím souhlasit.  
V první řadě se bude řešit křižovatka – musí být zálivy pro autobusy. Autobus bude 
zasunutý a bude přes něj vidět.  

- světlo na Nové. Je to řešitelné, ale prozatím se nezačalo. Elektrikář je vytížený.  
 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o řešení problematiky 
křižovatky u SDH a chodníku směrem na Novou 
Usnesení č. 3 bylo vzato na vědomí 

 
 
 

BOD II. PLNĚNÍ PŘÍJM Ů A VÝDAJŮ ZA 01-05/2017 A ROZPOČTOVÉ ZM ĚNY 
  

informoval starosta: 
Plnění rozpočtu  (příloha 2). 
Peníze z DSO z kanalizace – 5,8 mil. Kč. Plánované závory na parkoviště Pustevny – 
realizace o prázdninách. Vyšla dotace na workoutové hřiště (dotace 70%).  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje plnění příjmů a výdajů za období leden až 
květen 2017 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 4 bylo schváleno 
 
Rozpočtové opatření č. 1/2017 (příloha č. 3) 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje  rozpočtové opatření č. 1/2017 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 5 bylo schváleno 
 

BOD III. ZÁV ĚREČNÝ ÚČET OBCE  
 



Informoval starosta (příloha č. 4) 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva souhlasí s celoročním hospodařením obce za rok 2016 
s výhradami uvedenými ve zprávě o výsledku přezkoumání hospodaření obce a schvaluje 
závěrečný účet a účetní závěrku obce sestavenou ke dni 31. 12. 2016, dle příloh 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 6 bylo schváleno 
 
 
BOD IV. ÚČETNÍ ZÁV ĚRKA ZÁKLADNÍ A MATE ŘSKÉ ŠKOLY 
 
Informoval starosta dle podkladů (příloha č. 5) 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje  účetní závěrku Základní školy a Mateřské 
školy Prostřední Bečva sestavenou ke dni 31. 12. 2016, dle příloh 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 7 bylo schváleno 
 
 
BOD V. ÚČETNÍ ZÁV ĚRKA KANALIZACE BE ČVA S.R.O. 
 
Informoval starosta dle podkladů (příloha č. 6) 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje  účetní závěrku Kanalizace Bečva s.r.o. 
sestavenou ke dni 31. 12. 2016, dle příloh 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 8 bylo schváleno 
 
 
BOD VI. INVESTI ČNÍ AKCE  
 
TĚLOCVIČNA 
zjistili jsme, že se prodává pozemek za školou. Chce ho koupit pan Zeť na stavbu rodinného 
domu. Jednání s majitelkou, aby prodala pozemek obci na stavbu tělocvičny. Dalo by se 
pozemek rozdělit jak na stavbu RD tak na tělocvičnu. Nedá se zde podle ÚP stavět. Problém 
je příjezd – jen přes Bacůvku – malá část patří jinému majiteli. Čekáme na vytyčení geodeta. 
Osobně – postavit tělocvičnu tam, přístup je horší. 
Ing. Žitník:  parkování udělat někde jinde. Odpověď: není další místo. Musíme se domluvit. 
Pokud ne, budeme trvat na koupení celého pozemku. Lepší místo než v zahradě školky. Není 
proč spěchat. 
Barabáš: pozemek kolem plotu pro pěší. Odpověď: nelze, nesouhlasí. 
Bc. Uhlářová: raději bych vzala celý pozemek, než to dělit. Jak by se udělala cesta? Odpověď: 
most přes Bacůvku. 
starosta: majitelé se báli hlučnosti – hospoda nebo podobně. Jinak jim tělocvična nevadí 
Stodůlka: pokud nepovolí prodej pozemku? Odpověď: nemůže se nic stavět, nedala by se 
udělat příjezdová cesta. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o odkupu parcely č. 490/2 a 
ukládá starostovi jednat o odkupu celé parcely nikoli její části. 



Usnesení č. 9 bylo schváleno 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva a ukládá starostovi jednat o odkupu celé parcely 490/2 
nikoli její části 
Usnesení č. 10 bylo vzato na vědomí 
 
KOMPOSTÉRY 
žádost byla úspěšná. Je toho hodně, zažádáme později, pokud bude termín dodání na podzim, 
cena klesne. 
 
CHODNÍK I/35 
realizaci jsme plánovali na příští rok, možná ale začneme už letos. 
 
ÚPRAVNA VODY 
zahájení prací v srpnu 
 
ZELEŇ V OBCI 
problematické. Kolem chodníku od zbrojnice ke škole – málo místa, vedou tam sítě. Kolem 
I/35 – musí být odstup od silnice, zašli bychom až do soukromých pozemků. 
 
PAVILON ŠKOLY A SBĚRNÝ DVŮR 
čekáme na výsledek 
 
WORKOUT 
přišli mladí, se žádostí o pořízení workoutového hřiště. My jsme podali žádost na MMR. 
Uspěli jsme. Jsou tam stejné podmínky jako u dětských hřišť – 70% dotace – max. 400 tis. 
Kč. Jeden prvek je dětský. Musí se umístit na pozemek obce – do zahrady MŠ Kněhyňě. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informace o investičních akcích 
Usnesení č. 11 bylo vzato na vědomí 
 
BOD VII. RŮZNÉ 
 
VYŘAZENÍ NEDOKONČENÉHO MAJETKU 
Informoval starosta dle seznamu nedokončených akcí (příloha č. 7) 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje  vyřazení nedokončených investic z majetku 
obce 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 12 bylo schváleno 
 
Vyřadit se musí také auta v SDH Kněhyně, které už jsou nepojízdné – Liaz a Ford Maverick. 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje vyřazení automobilu Ford Mavrerick a Liaz 
v SDH Kněhyně z majetku obce 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 13 bylo schváleno 
 



POJIŠTĚNÍ MAJETKU 
obci končí pojistná smlouva na majetek obce.  Stávající cena 125.600,- Kč. Výběrové řízení -  
návrh Kooperativa za cenu 132.216,- Kč. Další návrhy Allianz, Direct pojišťovna – jsou 
drahé,  Slávia a Unicqua nepojistí na povodně. Zůstaly 3 pojišťovny. ČS pojišťovna 131.900,- 
Kč; Kooperativa 132.216,- Kč; Česká podnikatelská 138.000,- Kč. Pojišťovací makléř 
doporučuje Kooperativu.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje uzavření smlouvy na pojištění majetku obce se 
společností Kooperativa pojišťovna, a.s.  
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 14 bylo schváleno 
 
PRODEJ MAJETKU 
Žádost o prodej p.č. 407/16 (kolem trafa). Je to zaplocené, je zpracovaný odhad – 8.300,- Kč. 
Záměr byl vypsán.  
Srovnal: 
nešlo by vyměnit tuto parcelu za parcelou 407/1 , kde máme šoupáky? Musíme žádat o 
povolení vstupu. Odpověď: parcela by se zarovnala – má vlastně kus zahrady oplocené na 
obecním pozemku.  
Návrh: schválit prodej p. č. 407/16 a o zbytku budeme jedna později. Vstup na p. č. 407/1 – 
dalo by se řešit tím, že má zaplocený obecní pozemek.  
starosta: šoupáky jsou za plotem? Ano na jeho pozemku, za plotem 
Ing. Žitník: šoupáky na jeho, plot na našem, pustíš nás nebo si posuň plot 
starosta: horní pozemek u cesty se nějak narovná s tím, že nás pustí k šoupákům. Prozatím 
budeme řešit první parcelu. 
Mikulenková: počkat se souhlasem, až se k tomu nějak vyjádří a dát podmínky ke koupi 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí žádost o odkup pozemku p. č. 407/16 
Usnesení č. 15 bylo vzato na vědomí 
 
PŘÍSPĚVEK KOSTEL 
Žádost farnosti Dolní Bečva o finanční příspěvek pro kostel sv. Zdislavy na Prostřední Bečvě 
– stavební úpravy před instalací varhan. Obec přispěla na varhany, ale stavební úpravy budou 
náročné. Bez úprav nelze varhany nainstalovat. 
Návrh: 40.000,- Kč 
místostarosta: dal bych 50.000,- 
Hlasuje se o posledním návrhu 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje poskytnutí daru Římskokatolické farnosti 
Dolní Bečva ve výši 50.000,- Kč 
Výsledek hlasování:       Pro 8  Proti 0   Zdrželi se 1 
Usnesení č. 16 bylo schváleno 
 
 
 
PŘÍSPĚVEK PUSTEVNY 



Trojanovice budou v nejbližší době umísťovat na Pustevnách odpadkové koše (původně po 
hřebeni). Budou v areálu Pusteven, poslední bude nad Cyrilkou v točně. Budou kontejnery a 
jeden člověk, který se o vše bude starat. Svoz odpadu v letní sezónu bez problému (Knížecí), 
přes zimu – žádost na obec o svoz. Souhlas – bude svážet Těhan, který tam stejně jezdí. Cena 
32.000,- Kč, pro nás polovina – 16.000,- Kč. 
Návrh – máme parkoviště a měli bychom přispět na pořádek. 
Trojanovice mají zaměstnaného člověka, který dělá správce: 

- každodenní kontrola stavu odpadkových košů 
- svoz odpadu a převoz kontejnerů, výměna sáčků 
- dohlížení na pořádek na Pustevnách 
- funkce informátora (rady, průvodce atd.) 
- při velkých akcí – nasměrování, pomoc 
- dohlížení na dodržování OZV (možnost kontroly povolení stánkařů) 

Pustevny s.r.o. – obec Trojanovice mu poskytne prostory a zázemí, uvolnila měsíčně 12.000,- 
na plat. Žádají nás také o příspěvek.  
Návrh: zaměstnat na půl úvazku a bude mít pravomoci i na našem katastru. Do konce roku se 
to vyzkouší a pak se bude řešit dále. 
Ing. Žitník: budou se na tom finančně podílet také stánkaři? Dělají největší nepořádek. 
Odpověď: ne, přispějí jen obce. Od nich nic nezískáme. Budeme to s Trojanovicemi řešit 
podle vyhlášky. Mají předsunuté zahrádky, budou platit za používání veřejného prostranství. 
Je to 100,-Kč/m2/den. Zahrádky nevadí, jen ty reklamní štíty a věci. 
starosta: chtěli použít úbor portáše, ale nesmí – portáši z Bystřic nedovolí. Bude pomáhat 
např. i na parkovišti 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje zaměstnání osoby na půl úvazku jako správce 
Pusteven 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 17 bylo schváleno 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje zajištění svozu odpadu z Pusteven v období 
říjen – duben  
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 18 bylo schváleno 
 
VÝJIMKY Z POČTU ŽÁKŮ ZŠ A MŠ 
Každoročně se to řeší, jsou stále ve výjimce. Dětí je 74 (bylo 66). Stav v MŠ byl v loňském 
roce vyšší, musely se děti odmítat. Letos MŠ střed 47 a MŠ Kněhyně 18 dětí. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje výjimku z počtu žáků ve třídách ZŠ pro školní 
rok 2017/2018  
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 19 bylo schváleno 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje výjimku z počtu dětí ve třídách MŠ 
s odloučeným pracovištěm v Kněhyních pro školní rok 2017/2018  
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 



Usnesení č. 20 bylo schváleno 
 
Provozní doba v době prázdnin – domluva s Horní Bečvou a Hutiskem. Rozdělené po 14 
dnech. Zavřeno pouze od 1. – 11. 8. 2017. Prvních 14 dnů Hutisko, Prostřední Bečva dalších 
14 dnů a poslední 3. týdny Horní Bečva. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí provozní dobu MŠ v době prázdnin  
Usnesení č. 21 bylo vzato na vědomí 
 
Úplata za docházku dítěte do MŠ. V současnosti máme 300,- Kč/měsíc. Okolní vesnice mají 
vyšší částku. Horní Bečva 350,-, Dolní a Hutisko 400,- Kč. Ředitelka by poplatek zvedla.  
Návrh: zvednout na 350,- Kč. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje výši úplaty za docházku do MŠ ve výši 350,- 
Kč  
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 22 bylo schváleno 
 
ŽÁDOST 
RD v Kněhyních na k.ú. Horní Bečva je prodaný a nová majitelka nemá přístupovou cestu. 
Současná MK není veřejná. Nemůže se dostat k nemovitosti. Má zaměřenou cestu přes náš 
les. Cesta je zaměřená. Majitelka nás žádá o věcné břemeno, aby se dostala k RD. Musí se 
řešit také pozemek k užívání parkoviště. Část příjezdu z hlavní cesty je také soukromá, ale 
majitel už souhlasí s vjezdem z hlavní cesty.  
Návrh: smlouva o zřízení služebnosti dle GP č. 3612-295/2017. Navrhuji úplatu 20.700,- Kč. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje smlouvu o zřízení služebnosti mezi obcí Horní 
Bečvou, obcí Prostřední Bečvou dle GP 3612-295/2017 za cenu 20.700,- Kč 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 23 bylo schváleno 
 
KEMP KNĚHYNĚ 
Poslední částka, kterou majitel požaduje je 3,5 mil. Kč. Musíme se rozhodnout, jestli vůbec 
koupíme, nebo ne. Osobně – s přivřením obou očí. Chodí dotazy, co se s kempem děje. Je to 
dva roky zavřené. 
Ing. Žitník: znamená to, že to nikdo nechce koupit? Odpověď: ještě to nenabízeli. 
 
ÚZEMNÍ PLÁN 
musíme se rozhodnout, které pozemky povolíme, protože některé určitě budou zamítnuté. 
Ušetříme žadatelům poplatek 10.000,- Kč, pokud se žádost dostane dál. Návrh. Pracovní 
schůze a projednáme jednotlivé žádosti. Bylo hodně žádostí neúplných, chyběl souhlas 
s úhradou poplatku. Po výzvě o doplnění žádosti, ji dost lidí stáhlo.  
 
 
 
Návrh usnesení: 



Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva bere na vědomí informaci o stavu žádostí o změnu 
územního plánu 
Usnesení č. 24 bylo vzato na vědomí 
 
 
 
BOD VIII. DISKUSE  
 
místostarosta: 

- žádost o vyjádření ke stavbě NNk – přípojka bude přes cestu. Návrh: poplatek 
10.000,- Kč  

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo obce Prostřední Bečva schvaluje Smlouvu č. 102/1300 o uzavření budoucí 
smlouvy o zřízení věcného břemene – služebnosti o právu provést stavbu IV-12-8013604, 
pr. Bečva, p. č. 910/13, NNk 
Výsledek hlasování:       Pro 9  Proti 0   Zdrželi se 0 
Usnesení č. 25 bylo schváleno 

 
Mgr. Juříčková: 

- kdo jde na konec školního roku – přidá se. 
 
Ing. Žitník: 

- Mundial v Kněhyních. Jsou problémy s pořádáním 
 
Mikulenková: 

- dar pro hasiče se realizoval – odměna za práci 
- měly by se sepsat smlouva mezi obcí a SDH o spolupráci, kvůli používání obecního 

majetku 
 
Barabáš: 

- poděkování za nové pódium 
- žádost o pomoc při stěhování lavic na myslivecký výlet. Odpověď: ano 
- pozvánka na myslivecký výlet 22. 7. 2017 
- nové hrobové rámy na hřbitově. Lidé poukazují, že to stojí dost peněz a jsou teď 

rozsypané 
 
Stodůlka: 

- přečerpávací stanice u hřiště? Jezdí se tam 2x týdně. Nemohli by se podílet také SDH 
Kněhyně? Odpověď: reklamace, asi bude vše na projektantovi 
Bc. Uhlářová: určitě by se měli na tom podílet i Kněhyňané 
Mikulenková: mělo by se pevně stanovit, kdo v kterém termínu 

- nahlášení poruchy rozhlasu č. 51 
 
Bc. Uhlářová: 

- mohou občané sledovat, kolik odevzdali odpadů? Odpověď: prozatím ještě ne 
 
V Prostřední Bečvě 23. 6. 2017 
 
 



………………………………………..   ……………………………. 
Barabáš Vlastimil, Mikulenková Jaroslava    Ing. Radim G 


